
LINDESKOVEN 

Afdelingsbestyrelsen - afdeling 32  

Østre Lindeskov 209, 2600 Glostrup 

tlf.: 4343 1721 

En afdeling under Glostrup Boligselskab 

 

 
 

Indkaldelse til afdelingsbestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 12. december 2023 kl. 17.30 

 
  

 

Mødedeltagere:  Deltaget Afbud 

Tenna Sigvardt AB-medlem   

Christina Faarborg Christensen AB-medlem   

Christian Moberg AB-medlem   

Camilla Brandt AB-suppleant   

Henrik Driftsleder   

Jens Christian Kjær – GB Driftsområde Hvissinge   

Johnny Petersen - GB GB Direktør   

 
1. Valg af: 

Mødeleder: Tenna  
Referent: Tenna  
Info til beboerblad: Deadline?  
Info til Facebook: Tenna 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Har alle godkendt dagsordenen? - 
 

3. Driftssager 
https://glostrupboligselskab-
my.sharepoint.com/:x:/g/personal/chk_gb_dk/ESpXgU3xTidPpoGLxp8cdlcBl9_Rt7e-
mBycB_prYN7MOA?rtime=tt_hhRmX20g 
Indstilling:  
Afdelingsbestyrelsen gennemgår aktivitetslisten og træffer de nødvendige  
beslutninger. 

 
4. Opfølgning på aftaler med driften fra sidste møde 

Skilte – Hvor langt er vi?  
Vi har besvaret spørgsmålene i november og afventer at alt er klar til opsætning.  

JC: Nej der er ikke opsat noget endnu, da det hele laves på en gang. 
Ladestandere  
Søg evt. grøn fond. 50.000, - kr. Pris på boks i Østre og Vestre, hvor det er mest hensigtsmæssigt, 
findes og der gøres klar til 4 standere men der opsættes 2 til start.  
JC: Der er sendt et oplæg. 
Ok, og hvad er status på dette oplæg? 
- Tenna videresendte tilbud på mail til den resterende bestyrelse for deres egen gennemgang. Obs på 
ekstra ordinært møde så det kan vedtages og igangsættes.  
Hvad er der af kommentarer til dette? 
Indstilling: 
Aftalerne drøftes og evalueres 

 
5. Efteruddannelse af afdelingsbestyrelsen 

Bestyrelsen tager stilling til om der er kurser der kan være relevante at deltage i.  
Ikke overvejet pt.  
Indstilling: 
Ovenstående drøftes og evt. tilmeldinger aftales. 

 
6. Aktuelt i GB/OB 

Samarbejdsmøde d. 7/11-2023, Tenna og Christian. Udtalelse herfra.  

https://glostrupboligselskab-my.sharepoint.com/:x:/g/personal/chk_gb_dk/ESpXgU3xTidPpoGLxp8cdlcBl9_Rt7e-mBycB_prYN7MOA?rtime=tt_hhRmX20g
https://glostrupboligselskab-my.sharepoint.com/:x:/g/personal/chk_gb_dk/ESpXgU3xTidPpoGLxp8cdlcBl9_Rt7e-mBycB_prYN7MOA?rtime=tt_hhRmX20g
https://glostrupboligselskab-my.sharepoint.com/:x:/g/personal/chk_gb_dk/ESpXgU3xTidPpoGLxp8cdlcBl9_Rt7e-mBycB_prYN7MOA?rtime=tt_hhRmX20g
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- Hvornår tømmes molokkerne i Lindeskoven? – JC? 

JC: Der er mange forskellige dage. Her er et link med dem 

https://glostrup.renoweb.dk/Legacy/selvbetjening/mit_affald.aspx?b=1 
 

- Er der registrering af om de er halvt helt eller kvart fyulde? – JC?  
Nej 

- Kan vi få lave en rest affald om til en plastik affald (med stort hul og der er to rest affald ved 
siden af vaskeriet) og ændre plastikken (med lille hul) til noget andet som porcelæn eller 
tekstil? – JC? 
JC har vidersendt spm og svaret er at de undersøger om der kan byttes om så vi ikke har 3 
rest men kun 2 og en stor rest laves om til plast.  

Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning 

 
7. Beboerhenvendelser 

Der ønskes en diskussion om diverse beboerhenvendelser. –  
1. Klager over døre der males med kort varsel og uden bestyrelsens viden.  

 

JC: Helt korrekt og det bliver der taget hånd om i del to…….. 
2. Fibernet nedgraves og fliser ligger nu skævt og græsarealer er bulede.  

JC: Der er taget kontakt til DKTV´s gravechef og der er set på det.. 

De retter naturligvis de steder hvor der er fare for skader, ellers retter de alt op 

inden afleveringen. 

Mht. sag om arbejdstilsynet er det ikke noget jeg har hørt.. 
 

Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning og træffer de nødvendige beslutninger. 

 
8. Økonomi 

Der ønskes en status fra kasseren, over bestyrelsens økonomi. 
Hvad har vi brugt og hvad skal vi bruge? –  
Indstilling: 
Bestyrelsen tager kassererens status til efterretning 

 
9. Fest- og aktivitet 

Forkvinden forslår - Skal vi afholde Goddag og Farvel middag for bestyrelse og udtrådte medlemmer? 
Forslag til 27/1-2024, fastsat i Messenger tråd. – Genudmeldt d. 15/11-2023. 
Er der andre fester eller aktiviteter vi ønsker at planlægger i bestyrelses året 2023/2024?  
Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning og træffer de nødvendige beslutninger. 

 
10. Årshjul 

Er der nogle møder, arrangementer eller lignende vi skal have fokus på inden næste møde? –  
Jubilæum 1986 – 40 års, bare så vi har det i mente. 
PPV møde d. 12/3-2024 
LAU foredrag – Dato for dette? Det kan sagtens blive en søndag.  
- Søndag i marts 2024. Tenna ringer. Beboerblad annonce? Facebook? Leje/lån af Paraplyen, kan 
vi det? – JC? 
JC: Ja det tænker jeg det kan… 
Indstilling: 
Bestyrelsen drøfter ovenstående.  
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11. Legepladsinspektion 
Der er steder der står til udskiftning.  
Skal vi have det med i Aktivitetslisten? -   
Er der nogen der løbende vedligeholder/reparerer på legepladserne? Eller er det kun efter inspektion?  
Er det ikke bare et spørgsmål om at få udbedret de foreslået korrigerende handlinger?  
- Vil du tilføje til Aktivitetsplanen? – JC?  

JC: Jeps, det er hermed gjort. 
 
12. Livet i afdelingsbestyrelsen og i Lindeskoven i øvrigt 

Spørgsmål til Driften; Hvor mange timer har vi vores gårdmand Mario nu? Har vi ham til hvad der svarer 
til en ½ mand eller en 1/1 mand?  
- Har mario brugt 306 timer i afd 32 på et år? - har vi budgetteret for 600ognoget timer? Hvorfor 
bruger han så, så lidt timer i afd. 32? - forklaring ønskes. Vi forstår ikke skemaet. #elskermario – 
JC? 

JC: Dette spørgsmål skal sendes til driftschef Henrik Kjeldsen. 

Det er sendt 041223 til Henrik 
 
Tenna Sigvardt 
Forkvinde 
 
 
 
 
 
 


